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To:

Cc: i

From: 512e]5.1.2¢e

Sent: Wed 3/24/2021 9:38:38 AM

Subject: RE: 1-prik bronregistraties en BRBA

Received: Wed 3/24/2021 9:38:39 AM

@rivm.nl]

pac EI aanvulling op mijn eerdere mail: hebben jullie een plan m.b.t. de gewijzigde specs procesinformatie

(v/h geanonimiseerde data)?
M.a.w. gaan jullie een wijziging (laten) doorvoeren bij BES enfRE (in GGD systemen) of verwacht je dat BRBA de

vertaling doet? Ik heb BRBA de specs gisteren gestuurd en gevraagd er naar te kijken om te zien of dit problemen
oplevert.
Het is de vraag of je een lopend proces moet verstoren of dat je een logisch moment afwacht.

Groet,

trom: EEE) IEKECSNNECNem i>
Sent: woensdag 24 maart 2021 08:39

To: EXEZ] EXE) JKEDMciv it
Subject: RE: 1-prik bronregistraties en BRBA

Wel goed om te weten dat deze aantallen komen vanuit EPI, zij krijgen deze geloof ik wekelijks geleverd vanuit

VWS waar de (ei)landen wekelijks de aantallen aan doorgeven. Ik heb ook bij BRBA de aantallen opgevraagd, maar

daar heb ik nog geen antwoord op gekregen (er waren wat issues met uploaden, dus ik vraag me ook af of dit nu

bij elk (ei)land al gelukt is).

Is er nu ook al meer duidelijkheid over wanneer BRBA de data aan RIVM kan leveren?

Verzonden: woensdag 24 maart 2021 08:06

Onderwerp: RE: 1-prik bronregistraties en BRBA

Goedemorgen| EESdank je voor de aantallen. Zoals je weet maak ik nog wekelijks een verschillenanalyse tussen

aantallen in CIMS en EPI. EPI houdt daar m.i.v. maandag mee op en zal zich in belangrijke mate baseren op CIMS.

Hoe eerder we CIMS compleet hebben en de verschillen kunnen verklaren, des te beter. Ook deze 41K prikken

helpen om de verschillen te begrijpen.

Ik ga door met de wekelijkse verschillen, wel aangepast, want EPI-aantallen zullen dus erg gaan lijken op de CIMS

aantallen. Zolang de BES accinaties nog niet doorgestuurd worden naar RIVM (geanonimiseerd natuurlijk) zou

het fijn zijn om het totaal aantal mee te kunnen nemen in mijn analyse. Ik heb de analyse van gisteren bijgevoegd.
Kan ik met je afspreken dat ik nog een paar keer op maandag de totalen kan krijgen?

Hierbij ook de specificaties. Als het goed is worden ze vanmorgen vastgesteld in onze eigen stuurgroep Registraties.
Er loopt nog een voorbehoud op juridisch vlak (Nederlandse GGZ en VWS), maar de afspraak is dat we voor de

andere sectoren (o0.a. HIS) doorgaan.

Groet

From: EXER) INKED HEXEN© vrn.0 >Sent: woensdag 24 maart 2021 07:51

To: BE] BEY rvmal>

Subject: RE: 1-prik bronregistraties en BRBA

Goedemorgen | EEE
Wat fijn dat de specs zijn goedgekeurd! Zou je deze naar mij door willen sturen (voor BES gAFlinderdaad)?
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Zie onderaan de tabel hoeveel vaccinaties er zijn gezet op ses JE
Bonaire Saba

Aantal positief 1092 [+47] 20 6

geteste mensen

totaal

(sinds gisteren)

Aantal actieve 464 [+40] © 0
COVID patiénten
actueel

Aantal 13315] 0 0 (1)
ziekenhuisopnamen
actueel

(cumulatief?)

Aantal patiénten op3 [4] 0 0

IC actueel

(cumulatief?)

Aantal patiénten g [+1] 0 0
overleden totaal

Aantal gezette 2.909 765 1.330
vaccinaties®

(21/03/2021)(19/03/2021)(19/03/2021

+ inclusief 1 inwoner van de Franse kant van St. Maarten

« Llinclusief 1 inwoner van Saba

«
2
Het cumulatief aantal ziekenhuisopnames wordt bepaald vanuit de casusregisters. Deze zijn (met

name voor[IEEniet volledig compleet. Het cumulatief aantal ziekenhuisopnames
loopt daarom achter op de werkelijkheid. Het aantal actuele opnames is wel correct.

« 3Deze cijfers worden wekelijks gelipdatet.

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 17:12

aan: EXED] INEXECNNHEXEN© iv. >
Onderwerp: RE: 1-prik bronregistraties en BRBA

IEE - is goed. Ik heb morgen de hele dag tijd; alleen tot kwart over negen overleg.

Ben je nog betrokken bij ses Ey Wet je hoeveel prikken er op ses ERERFiin gezet?

Groet,

-----Original Appointment-----

from: EXED) IKE SEEo
Sent: dinsdag 23 maart 2021 16:27

To: ENE BEY
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Subject: 1-prik bronregistraties en BRBA

When: woensdag 24 maart 2021 11:30-12:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlin, Bern, Rome, Stockholm, Vienna.

Where: Webex

Naar aanleiding van de mailwisseling gisteren met [RE plan ik even wat in om kort de impact van het 1-prik
verhaal op de bronregistraties en BRBA te bespreken. Ik heb ook morgen met BEEN een afspraak om de impact
met CIMS te bespreken. Hoop zo het complete plaatje in beeld te krijgen.

Laat maar weten of dit uitkomt!


